
 

Van:   
Verzonden: donderdag 20 oktober 2022 11:52
Aan:   
CC: Bekhuis, Ursula
Onderwerp: RE: afspraak

Urgentie: Hoog

Goedemorgen,

Ik ben bezig dit overleg in te plannen.
Hilde Berning geeft aan dat het haar goed lijkt om waarnemend burgemeester Jon Hermans hiervoor uit te nodigen.

Omdat ik geen gehoor kreeg op het nummer dat  doorgaf heb ik een eerder contact gebeld,  (als
ik het goed heb is zij de secretaresse van de heer  ).
Ik heb de gereserveerde datum van 26 oktober met haar besproken en zij geeft aan dat de heer  
volgende week de hele week afwezig is (regio Midden heeft dan herfstvakantie).

Ze geeft het verzoek door aan haar collega , secretaresse van  .

Vraag: Moet dit overleg volgende week beslist worden ingepland? Zo ja, kan het dan alleen met de heer ?
Anders moet ik een week later kijken voor een optie in de agendaþÿ �s.

Verder werd gevraagd naar wat meer informatie m.b.t. het onderwerp van het overleg. Ik kan alleen maar aangeven
dat het over het AZC in Albergen gaat.
Kan ik hier op wat aanvulling krijgen om de afspraak in te plannen?

Groet, 

Van: Bestuurssecretariaat Tubbergen <bestuurssecretariaat@tubbergen.nl>
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 16:26
Aan:    < @noaberkracht.nl>
Onderwerp: FW: afspraak

Hallo , pak jij deze op? Bedankt & groeten, 

Van:    < @noaberkracht.nl>
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 12:20
Aan: Bestuurssecretariaat Tubbergen <bestuurssecretariaat@tubbergen.nl>
Onderwerp: afspraak

Dames

Zouden jullie een afspraak willen regelen met de heren  en  van het COA. Graag zsm. Van de
gemeente zullen wethouder Bekhuis aanwezig zijn en de burgemeester (nu Hilde Berning maar als er op het
moment van het gesprek een waarnemer is dan kan die het overnemen) Ook ik zal bij het gesprek aansluiten.
Ik heb van   een nummer . Maar volgens mij werken beide heren mogelijk met een
secretariaat en is er eerder in de afgelopen weken vanuit jullie contact geweest met dat secretariaat (voor
gesprekken met burgemeester)
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Alvast bedankt
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